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Veel media besteden aandacht aan het pleidooi van LOC 

voor maatwerk in de bezoekregeling van 

verpleeghuizen. Vandaag vertelde Marthijn Laterveer, 

coördinator van LOC Waardevolle zorg, tijdens de 

uitzending van RTL Nieuws om 19.30 uur waarom 

maatwerk zo belangrijk is: “De kern van de zorg is dat het over 
mensen gaat. Ieder mens is anders, iedere relatie met naasten is 

anders. Dát zou je als basis moeten nemen.” Bekijk ook het onderstaande fragment:

“De kern van de zorg is dat het over mensen gaat”

De kern van het pleidooi van LOC is steeds dat lokaal mensen (cliëntenraad, 

personeelsvertegenwoordiging, specialist ouderengeneeskunde en management) afwegingen 

maken wat kan en wat niet kan. Als landelijke partijen kunnen we helpen om daarbij de goede 

afwegingen te maken en de situatie te monitoren. We kunnen daarbij goede voorbeelden ophalen 

en verspreiden, maar moeten niet gaan bepalen hoe het moet. Het blijft maatwerk.

Meer weten?
Lees dit bericht voor actuele informatie over het bezoekverbod in verpleeghuizen: Stap voor stap 

ruimte voor bezoek in verpleeghuizen

Bekijk ook:

Bezoekverbod verpleeghuizen verlengd tot 20 mei, reactie LOC op Radio 1, NOS Journaal en 

Nieuwsuur

LOC op Radio 1 en NOS: “Er zijn geen makkelijke oplossingen; er moet maatwerk komen”

https://www.clientenraad.nl/nieuws/zorg-gaat-over-mensen-dat-moeten-we-als-basis-nemen/
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